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 דיון והחלטות:

 עדכוני ראש המועצה  .1

נבחרה מועמדת.   גיל חנניה:  רוצה לעדכן כי היה מכרז למנהלת ההון האנושי, 

מגיעה עם ניסיון בתחום השלטון הציבורי ממועצה אחרת, מקווים  

 שזה יצלח.  

 

מכרזים נוספים לחינוך הקדם יסודי והיסודי יצאו. תפיצו. נשלח    2

 בקבוצה. 

 

הלימודים תשפ"ו.    התקיימההיום   לשנת  היערכות  החינוך  במשרד 

 .במערכת החינוך אחת המצוקות הכי קשות הם בכוח אדם

גננות שלא ימשיכו, גננות    4  אצלנו במושבות ממה שידוע עד עכשיו  

 שהם גם גננות וגם מנהלות.  

 כיתות.  3מנהלת היא גם מחנכת של ה גלית ,גבעת ספר יבב

לכוח   לגרום  שלנו  המטרה  שלנו.  רק  לא  ארצית,  מצוקה,  קיימת 

 .  ולשמר בתוך המערכת למערכתהאדם לרצות להגיע 

אנשים שגרים במושבות רובם לא אנשי הוראה. אין אפשרות כלכלית  

כאן דירה. צריכים לגרום לאנשים  או לשכור  לאנשים מבחוץ לרכוש  

 שלא גרים פה לרצות להיכנס לחינוך אצלנו. 

מצוקה כללית וצריך לראות איך מצליחים להביא אותנו ראשונים  

  האנשים הטובים.אלינו, את 

 אנחנו רוצים לעשות קמפיין, רוצים להביא אלינו אנשי חינוך. 

 עם מכללת גורדון להסבת אקדמאים. כולל 

 מה אנחנו יכולים לתת להם?  תבור: אביטל

הסבת   חנניה:  גיל תוכנית  יש  אבל  וכדומה,  בארנונה  הנחות  לתת  יכולים  לא 

ולא   כסטאז'  הספר  לבתי  מגיעים  שהם  היום  שנה,  של  אקדמאים 

כחלק מהלימודים ללא תגמול , ולאחר שנה יעבדו במקום בו עשו את  

 הסטאז'. 

 אי אפשר שאנחנו נממן להם את ההסבה של השנה?  אביטל תבור:

הסיעור מוחות קיים ואנחנו מנסים לקדם כמה שיותר מהר. מקווה   גיל חנניה: 

 עם מכללת גורדון.   של ארז למפגש

האם אין מורים/ות שגרים בבנימינה גבעת עדה שמלמדים במקום   

 אחר שניתן לנסות למשוך אותם?

עולמות הנוחות, לפעמים אנשים שנמצאים   גיל חנניה:    Xאנשים אוהבים את 

 שנים במקום אחר לא ירצו לעבור. 

 לא תמיד מורים מהישוב רוצים ללמד כאן מהמורכבות האישית.  :אורון עזני מיכל

עבודות השלד יגמרו השבוע, מחיצות  -ביה"ס כרמים חטיבה צעירה גיל חנניה: 

נכנסים  3קומה   טיח,  כולל  שניה  ראשונה  קומה  נגמרו  ריצופים   ,

, עבודות חשמל מים נגמרו, ציפוי ביה"ס מתחיל להתהוות.  3לקומה 
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כשהמקום  השבוע גומרים לפרק את הפיגומים ונארגן לכולם סיור  

 יהיה בטוח 

 צפי סיום? זיוון:  ליאור

נכנסים. מצוקת כוח אדם קיימת, יואב וגם    1.9-עובדים לפי גאנט שב גיל חנניה: 

על   עובדים  שבועיות.  שבועיות/דו  בישיבות  באתר  נמצאים  אני 

 התארגנות והצטיידות בתוך המקומות.  

כיתות ואין את    24הספח. יש    חללי  המבנים זה רק כיתות. אין את

 משרדים, ספריה, מעבדות וכדומה. -הפונקציות האחרות

רק   מענה  נתנו  הקראוונים.  את  גרעו  הכיתות,  בתשתיות  כשל  היה 

הצלחנו   החינוך  משרד  מול  אינטנסיבית  עבודה  אחרי  כעת  כיתתי. 

מבנה כוורות ונוכל לעשות השלמה של מבנה החטיבה  גריעת  לקבל  

 למטה. 

לתכנון וביצוע של התוספות בתוך    ע נכנסים לעבודה ומהר מאוד נגי

 ביה"ס. 

 ואז גורעים את החלק העליון? ליאור זיוון: 

עוברים   גיל חנניה:  ואנחנו  בחטיבה,  ללמוד  יעבור  התיכון  שנה  במשך  נכון, 

התיכון   תלמידי  ואז  בתיכון,  מבנים  למבנהלחיזוק  תיכון  ה  יחזרו 

 ומבני הכוורות של החטיבה ישתחרר בשלביות.  

לדברים   אלא  לחינוך  במבנה  להשתמש  יהיה  ניתן  לא  זה  אחרי 

 אחרים. 

 

מחר בבוקר ליואב יש פגישה עם האדריכלים במשרד    -ביה"ס הנדיב

החינוך לאישור אדריכלי. מקווים שמחר פגישה אחרונה ואז מתחיל  

 הליך הוספת מתכננים, יועצים, רישוי, ויציאה לביצוע. 

היתר הריסה ואז היתר בנייה.    -רולינג עם הוועדה  -עשינו עבודת פרה

שב על  מהלך  מתארגנים  לעבוד  מתחילים  הבאה  הלימודים  שנת 

 ביה"ס הנדיב.

אשכולות, ביה"ס  על  סופי  בשיח  אנחנו  או    במקביל  מבנים  חיזוק 

 לא קיבלנו אישור רשום,  גריעה

 איך ביה"ס הנדיב ילמדו שנה הבאה?  ענת חולי: 

 אני לא רוצה לצאת בהצהרות, אני משתף אתכם ואת הציבור.  גיל חנניה: 

המבנה  ה הזה  הכיתות  המבנה  הקלפיות  מבנה  שהיה  איפה  מרכזי, 

למזכירה ומנהלת, ולחדר מורים,    יבילים  2  מביאיםנשאר בשלב א,  

הצופר   את  הגנים מעתיקים  החדש,  ש ואחרי    למבנה  למבנה  וברים 

הישן ומשלימים את חצר בית הספר. חצר בית הספר  הורסים את  

 יהיה על מקום המבנה הישן. 

נראה. ההורים שותפים, הנהלת   אנחנו נראה לכם תוכניות איך זה 

 הנהגת ביה"ס. ו

 צפי בנייה כשנה. 
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אשכולות ביקשנו    -ביה"ס  אדמה.  רעידות  לחיזוק  בתוכנית  היה 

המבנה   את  רק  מחדש  ולבנות  לגמרי  לגרוע  מבני  אישור  המרכזי. 

 שוליים חדישים יותר ולא יגרעו. 

 קיבלנו אישור עוד לא קיבלנו מכתב.

 קראוונים וכל המבנים ההבילים?  ליאור זיוון: 

 בסוף לא יישארו כמובן  גיל חנניה: 

 רק בניה של האולם? כל החלק האחורי?  ענת חולי: 

 נוכל להציג לכם אחרי זה. כל החלק האחורי, אולם רב תכליתי.  גיל חנניה: 

 

גבע שמבנה    -ביה"ס  מכיוון   קטגוריה  לשום  היום  עד  נכנס  לא 

לשימור. היום ביקשנו להוציא אותו מהקטגוריה. נכנס לעשות עבודה  

המועצה של  לשימור  הועדה  עם  מבנה  -פנימית  שלט  שמו  למה 

 לשימור, מה רוצים לשמר ומה הערך ? לאבנים?

 לשחזר את המודולים במבנה החדש.  האם נדרש

החינוך   במשרד  היום  טריטוריה.  אקס  היה  תמיד    דיברנו המבנה 

התנעת  להכניס   התחלת  רק  זה  זמן,  ייקח  זה  גבע,  ביה"ס  את 

 התהליך.

 

 עבר עם שני אירועים קהילתיים משמעותיים  -אירועי יום השואה

 8הזיכרון יש טקס במחר מתחילים את אירועי יום הזיכרון. בבוקר  

  11ממלכתי בשעה    1  -טקסים  2בבוקר בביה"ס כרמים. לאחר מכן  

ביתנו   מישראל  ניר  שרון  הכנסת  חברת  בנימינה,  של  העלמין  בבית 

 )תת אלוף בצה"ל( היא נציגת המדינה והכנסת בבית העלמין . 

      המתנ"ס הקהילה והמועצה, ל ש  ישובי  בגבעת עדה יש טקס

 אין חזן, לא משרד הביטחון.   -לא ממלכתי

שרוצים  מקום  בכל  אזרחית,  ,גם  בחלקה  גם  להיקבר  יכול  חייל 

 להנציח. 

אנחנו עושים טקס אותו דבר אבל אין רב, אין משמר כבוד. אנחנו  

 עושים את כללי הטקס בעצמנו. 

 לפני/אחרי.  -הרבה משפחות מארחים אצלם בבתים

אגמון   את    1030ב   נפגשתמשפחה  לכם  נעביר  אגמון.  של  הקבר  על 

ההזמנה, הם ביקשו שיגיעו, קצין התיאום שלח את ההזמנה וביקש  

 להעביר לתושבי גבעת עדה 

 

 בשוני. פורסם היום.  1730יש גם פרוייקט רצים לזכרם ב

 פרוייקט יפה, אנחנו מחבקים, ארצי. 

המועצה,   מול  עדה  בגבעת  סולידיים.  העצמאות,  יום  אירועי  בערב 

 2030בבנימינה ביד לבנים. מתחיל ב
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את    גם מתחיל באנדרטת, ולאחר מכן הטקס הראשי. אנחנו מקרינים  

"ברית עולם", את מה שצולם פה.  מקומה של בנימינה בתוך האירוע  

 מוזכר בכל דבר שני. 

 לא יהיו זיקוקים. 

מקווה שבשנה הבאה החטופים/חטופות יחזרו לביתם ונוכל למקסם  

 קדימה. את אירועי יום העצמאות עוד מדרגה אחת 

 

התקצוב ירד קיבלנו סוג של הבטחה עדין    -עולמות הבטחון הקהילתי

יתנו   התקציבים,  את  לא  אבל  המשרה  את  שמחזירים  רשומה  לא 

 ,  8-9קריטריונים חדשים. כנראה שבגלל החתך סוציואקונומי  

 התקציב יהיה בהתאם לחתך .

 30%מדברים על ממוצע של פחות  :מיכל אורון עזני

פורסם בתקשורת שהרשות המקומית תפרסם איפה אפשר להדליק   זיוון: ליאור 

 מדורות, מנגלים

אצלנו אין תופעה בגלל שהרוב בתים פרטים. נוציא הודעה כללית של   גיל חנניה: 

נציב כבאות ראשי שלא ניתן להדליק מדורות/אש במרחב הציבורי  

 . אצלנו אין תרבות פארקים. בפארק יש אישור גורף.7.5עד 

האם יש צורך שנתארגן לנקודה למנגל? לא חושב שצריך, אולי אני  

זה משהו אחר. כבר עכשיו התחלנו להכשיר את   ל"ג בעומר  טועה. 

 .  7.5הקרקע. אנחנו עוד לא יודעים את הנחיות כיבוי אז לאחר ה

 אם מגיע משהו מבחוץ ועושה מנגל ליד הנחל? משטרה תגיע להעיף?  דפנה לב ארי: 

 , יש כוננים. יש הנחיה ארצית. 106כן, משטרה,  גיל חנניה: 

 מפרסמים? ייצא פוסט מסודר? ליאור זיוון: 

 כן  -גיל גיל חנניה: 

מיזם   מתחילים  העצמאות  יום  מפגשים    -מדהים תושבים  לאחר 

 וט. אמפגשים. יש כבר מקומות עם סולד א 90 -מקומיים

מהערך    פרוייקט לתרום  שרוצים  בקהילה  אנשים  של  קהילתי 

 המקצועי או האישי. אנשים פותחים את ביתם לצורך כך. 

 יין יוזמת תושבים יוצא לדרך גם פרוייקט הליכות ג

 מיזם שהוקם כפיילוט של תושבות היישוב.  אביטל תבור:

הבאה   נטע ארז:  משנה  החל  אבל  קוראים,  מהקולות  כחלק  היוזמה  כרגע 

 המיזם המדהים יהפוך לשורה בתקציב. 

 אפשר להזכיר את מפעל המלגות שלנו?  שושנית עציון:

לתרום מלגה ולהנציח את יקיריהם. אם אתם   -בטח. מפעל המלגות  גיל חנניה: 

 מכירים אנשים שמעוניינים זה הזמן. 

ונטע   תבור  אביטל 

 ארז:

מישהו   של  סרטון?  לצלם  כדי  אולי  פניות?  הרבה  מלגה  יש  שקיבל 

 וסיים את הלימודים. 

מסכימה, זה היה ראיון שעלה, עובדים עם תקציב מוגבל, בודקים   שושנית עציון:

 את הנושא.
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פרוטוקול חתום מקורי נמצא במשרדי המועצה המקומית . פרוטוקול זה טרם אושר סופית והוא כפוף לאישור מליאת המועצה בישיבתה הבאה:  
 יובהר כי נוסח הפרוטוקול כפי שיאושר על ידי המועצה הוא הנוסח הקובע. פרוטוקול אינו תמליל והוא מציג את עיקרי הדברים 

 

 נבדוק עם דליה, ככל שזה יגיע למעגלים בכוונה או לא בכוונה  גיל חנניה: 

 שח זה ממש צנוע,  2500גם נעלה את הסכום, כי סכום של  לאט לאט

 וכך להביא הרבה יותר מלגות

הסטודנטים זה לא היה, צריך להביא יותר אנשים שיתרמו. כשאתה   שושנית עציון 

פונה להנצחה של אהוב שלו, פנייה אישית שלך היא משמעותית יותר  

הדף   את  שדרג  המועצה  של  הצוות  השנה  מודעות.  לתלות  מאשר 

 באתר המועצה.  

 מאוד נשמח לעזרה של כל אחד מכם.

 

 . 03-2025, מן המניין   04-2025אישור פרוטוקולים: לא מן המניין   .2

 
 04-2025לא מן המניין   -אישור פרוטוקולים גיל חנניה: 

 12 -בעד הצבעה:

 0 -נגד

 0 -נמנע

ממשרד הפנים  קיבלנו הערה    -  03-2025אישור פרוטוקול מן המניין   גיל חנניה: 

שאנחנו צריכים להכניס לפרוטוקול את התמלול של הגדרת התפקיד  

 של פקידת הגבייה, הסמכויות.

סמכויות. אם אתם זוכרים שי הקריא לכם את כל הסמכויות של פרי   אריאל פישר:

צנעת   בגלל  הישיבה  את  לסגור  החלטתם  אתם  וגם  ארוכה,  בצורה 

הפרט ולא אני החלטתי כפי שנרשם בטעות. אז עשינו את התיקונים  

 האלה. 

 12 -בעד  הצבעה:

 0 -נגד 

 0 -נמנע 

 
, מן  04-2025לא מן המניין : פרוטוקולים את  מאשרת המועצה מליאת -  11החלטה מס' 

 . 03-2025המניין 
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 שינוי קו בניין עבור חדר – 353-1142124  אישור הצטרפות המועצה כיוזמת נוספת לתכנית .3

 .טרפו

שינוי קו    -353-1142124  תוכנית כיזמת ה המועצה מבקשת להצטרף   גיל חנניה: 

 . ע"י מהנדס המועצה , ההסבר ניתן לכולםבניין עבור חדר טרפו

 נמסר לנו שזה בלי עלות המועצה ענת חולי: 

 נכון  גיל חנניה 

 12 -בעד  הצבעה:

 0 -נגד 

 0 -נמנע 

 
הצטרפות המועצה כיוזמת נוספת לתכנית  מליאת המועצה מאשרת את    –  12החלטה מס'   

 .טרפו שינוי קו בניין עבור חדר  – 353-1142124

 

 

 
 

 ,בזאת ננעלת ישיבת המליאה 

 

 

    

 גיל חנניה                        שי קדם        

 המועצה  ראש                                                                           המועצה  מנכ"ל

 


